

Approval Certificate

Department of municipal Affairs

Certifies that

AL NASR CONTRACTING COMPANY LLC

Has met all the minimum requirements of Building and Construction Sector EHSMS Requirements Document and the requirements of Abu Dhabi Environment, Health and Safety Management System (AD EHSMS).

Approved System:

“Environment, Health and Safety Management System of **AL NASR CONTRACTING COMPANY LLC**”

Approval Date: 7 May 2012

Approval Certificate No:

AD EHSMS/BC-12-0066/0043

شهادة اعتماد

تشهد دائرة الشؤون البلدية

بأن

شركة النصر للمقاولات ذ.م.م

قد استوفى كافة المتطلبات الأساسية لوثيقة متطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لقطاع البناء والإنشاء ومتطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.

النظام المعتمد:

“ نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاص بـ **شركة النصر للمقاولات ذ.م.م** ”

تاريخ الاعتماد: 7 مايو 2012

شهادة اعتماد رقم:

دائرة الشؤون البلدية

Department of Municipal Affairs

Important Note:

- System Implementation should commence within one month of the approval date and all requirements under the Building and Construction Sector EHSMS Requirements Document and applicable requirements under AD EHSMS should be complied with.
- Performance Reporting by entities shall commence after system implementation in accordance with AD EHSMS requirements, and reports submitted to the Department of Municipal Affairs on quarterly basis.
- Auditing should be conducted by a third party registered with AD EHS Center after 12 months from approval date and annually after that.
- In case of non-compliance with the implementation conditions, failure to submit regular EHS Performance Reports, or with corrective actions required in audit reports, this Certificate shall be revoked by the SRA.

ملاحظة هامة:

- يجب تطبيق النظام خلال فترة لا تتجاوز شهر من تاريخ الاعتماد والالتزام عند التطبيق بكافة متطلبات وثيقة نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاصة بقطاع البناء والإنشاء والمتطلبات ذات العلاقة ضمن نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.
- يجب البدء باعداد تقارير الاداء وفقاً لمتطلبات نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي بعد البدء بالتطبيق، ويتم رفع التقارير الى دائرة الشؤون البلدية بشكل ربع سنوي.
- يتم إجراء التدقيق على النظام من قبل طرف ثالث مسجل لدى مركز أبوظبي للبيئة والصحة والسلامة بعد 12 شهراً من تاريخ اعتماد النظام وبشكل سنوي بعد ذلك.
- في حال عدم الالتزام بإشتراطات التطبيق، أو برفع تقارير الاداء بشكل منتظم، أو بإتخاذ الإجراءات التصحيحية الواردة في تقارير التدقيق، يتم سحب شهادة الاعتماد من قبل السلطة المنظمة للقطاع.

Building and Construction Sector

Tel: +971 2 6785555 Fax: +971 2 6777755
P.O.Box 3, Abu Dhabi, United Arab Emirates
website: www.dma.abudhabi.ae



قطاع البناء والإنشاء

هاتف: +971 2 6785555 فاكس: +971 2 6777755
ص.ب. 3، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة
موقع إلكتروني: www.dma.abudhabi.ae



تم تمويض “ دائرة الشؤون البلدية ” كسلطة منظمة لقطاع البناء والإنشاء بناءً على قرار اللجنة العليا لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي، والقانون رقم (٤٢) لعام ٢٠٠٩.

The “Department of Municipal Affairs” has been delegated as Sector Regulatory Authority for the Building and Construction Sector in accordance with the AD EHS Higher Committee Decision and Decree No. (42) of 2009.

AL NASR CONTRACTING COMPANY
LLC
Abu Dhabi
UAE
Date: 5 February 2013

شركة النصر للمقاولات ذ.م.م
أبوظبي
إ.ع.م
التاريخ: 5 فبراير 2013

السادة الكرام

Dear Sirs,

EHS Management System for AL NASR
CONTRACTING COMPANY LLC

نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاص بشركة النصر
للمقاولات ذ.م.م

Reference to the EHS management system documents submitted by your company to the Building and Construction Sector Regulatory Authority (Department of Municipal Affairs).

بالإشارة الى وثائق نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة المقدمة من قبلكم الى السلطة المنظمة لقطاع البناء والانشاء (دائرة الشؤون البلدية).

We are glad to inform you that after conducting a full review of the submitted documentation, the EHS Management System for AL NASR CONTRACTING COMPANY LLC (BC-12-0066) has been approved on 7 May 2012 for fully complying with the Building and Construction Sector EHSMS and the minimum requirements of Abu Dhabi Emirate EHSMS.

يسرنا أن نفيديكم علماً بأنه وبعد مراجعة كافة الوثائق المقدمة، فقد تم اعتماد نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة الخاص بشركة النصر للمقاولات ذ.م.م (BC-12-0066) بتاريخ 7 مايو 2012 م ، نظراً لتوافقه مع نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لقطاع البناء والانشاء والمتطلبات الأساسية لنظام إدارة البيئة والصحة والسلامة لإمارة أبوظبي.

For this purpose, you are kindly requested to start the implementation of the system within a period not exceeding one month from the date of approval and to provide us with your quarterly performance reports as per the attached Form (Form E).

راجين التكرم بالعمل على البدء في تطبيق النظام خلال مدة لا تتجاوز شهر من تاريخه وأن يتم موافاتنا بتقارير الاداء الربع سنوي وفقاً للنموذج المرفق (النموذج E).

شاكرين لكم تعاونكم معنا

مرفق شهادة الاعتماد.

Please find attached approval certificate.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Yours Faithfully,

Eng. Abdulrahman Mohamed AlMarzooqi
Director of Environment, Health and Safety
Division
Municipal Governance Sector
Department of Municipal Affairs



م. عبدالرحمن محمد المرزوقي
مدير إدارة البيئة والصحة والسلامة
قطاع حوكمة الشؤون البلدية
دائرة الشؤون البلدية